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Összességében sikeresnek értékelem. Úgy láttuk a diákok nagy többsége élvezte  feladatokat. 

A mentor lányok munkáját nagyon köszönöm szuperek voltak. 

 

Az igazsághoz hozzá, tartozik két kisebb "kalamajka" is. 

 

Az első ilyen, a mi terveink szerint a feladatlapot a jelenléti ív aláírása után kapták meg a 

résztvevők, a bejáratnál lévő állomáson.  A  9 órakor induló 4 osztály elosztotta egymás 

között ki mikor melyik állomást végzi, amivel akkor szembesültünk mikor feladatlapok nélkül 

jelentek meg az állomásokon. Nekünk is ez volt a tervünk, hogy 4 felé küldjük majd őket 

regisztráció után. Kicsit naivan azt hittük, egy jelenléti aláírása és eldöntenem, hogy elmúltam 

e már 18 vagy sem nem jelent gondot. 

 

Itt mi hibáztunk abban, hogy a felgyűlt tömeg ellenére a jelenlétiket elkezdtük aláíratni, és 

nem csak a lapot adtuk oda nekik és mehettek volna vissza a tervezett állomásra az aláírást 

pedig hagytuk volna, mikor ezt az állomást végzik. Sajnos itt már sokan rossz szájízzel értek a 

feladatlapért is. Amit nem gondolok akkora gondnak, hogy 5 perccel később kezdte valaki el 

a feladatot. 

 

 Problémát okozott az is  egy iskolába, hogy mi nem adtunk mindenkinek tollat és vissza 

kellett menni érte az osztályba. Lényeg, hogy ezt a kisebb "káoszt" 15-20 perc alatt 

felszámoltuk és negyed órával  az első pénzügyi előadás kezdete előtt mindenki végzett.  

 

A 10 órakor induló második körben már átszerveztük a dolgainkat, elkészítettük,  a beosztást, 

előre beadtuk a tanáriba és jeleztük, hogy mindenki hozzon, tollat. Zökkenő mentesen  fél óra 

alatt lement a csapat és ugyan ez volt a 3. turnusnál is. 

 

7 fő ért el azonos pontszámot az élen, ezért az első 3 helyeztetett kisorsoltuk. 

 

A másik kisebb probléma Molnár Vilmos moderátor, aki a díjakat adta volna át, némi 

csúszásban volt, így mivel 13:00-ra mindenki összegyűlt az aulában 15 perc várakozás után 

átadtam én a nyereményeket. (ez a mi részünk Vilmossal csak tud, hogy ezért voltak kicsit 

megvárakoztatva a 13:00-hoz képest). 

 

Igazgató asszony aláírta a 18 év alattiak helyett a jelenlétit. Nagyon kedves és segítőkész volt  

a megbeszéltek szerint előkészítve várt minket mind a 4 állomás. Az informatikus srácnak is 

nagy köszönet ő is segített mindenben. 

 

Bízom benne, hogy minden részvevő jól érezte magát.  

 

 

Mihály Ádám  

Smart Projektfejlesztő Kft. 

                            

 


